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W piątek, 24 czerwca odbyło się spotkanie w sprawie przyszłości Stawu Płaszowskiego. Znamy wstępne

założenia, które mogą przyczynić się do zwiększenia poziomu wody. Do końca czerwca autorzy

ekspertyzy hydrologicznej mają wycenić koszt działań. Przypomnijmy, od 13 kwietnia stan wody w

Stawie Płaszowskim podniósł się o 17 cm.

W spotkaniu wzięli udział przedstawiciele Wydziału Kształtowania Środowiska UMK, ZIKiT i

autorzy ekspertyzy hydrologicznej.

Opinie hydrologiczna i przyrodnicza, dotyczące sytuacji Stawu Płaszowskiego

dostępne są tutaj.

Podczas spotkania przedstawiono cztery warianty, które przyczynią się do uzupełnienia wody w

Stawie. Są to: przepompowanie wody z Zalewu Bagry, pogłębienie zbiornika, zdławienie pomp

w rejonie stopnia wodnego Dąbie (w tej sprawie trwają wstępne rozmowy ZIKiT z Regionalnym

Zarządem Gospodarki Wodnej) oraz doprowadzenie wody deszczowej z dachów okolicznych

budynków (np. Tandety).

- Pod koniec czerwca poznamy wstępne koszty proponowanych wariantów. Wtedy na pewno

część z nich odpadnie – zaznacza Michał Pyclik z Zarządu Infrastruktury Komunalnej i

Transportu.

Pracownicy ZIKiT co kilka dni dokonują pomiaru poziomu wody w Stawie. Skutki tegorocznego

obniżenia się wody będą oceniane w kolejnych latach, stale monitorowany jest stan siedlisk i

gatunków zwierząt. 
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